
Generalforsamling i IFK98 

Torsdag, den 4. april 2024 i Grøndal Multicenter, Selskabslokalet på 1. sal,  
Hvidkildevej 64, 2400 Kbh. NV. 
 

Dagsorden: 

1. Velkomst 

2. Valg af ordstyrer og referent  

3. Valg af 2 stemmetællere 

4. Ledelsens årsberetning 

5. Fremlæggelse af årsregnskabet for 2023 

6. Budget for 2024, herunder fastsættelse af kontingent 

7. Info fra bestyrelsen vedr. lokalesituationen i Grøndal Multicenter 

8. Forslag til vedtægtsændringer 

9. Valg af bestyrelse og suppleanter 

10. Valg af revisorfirma, samt intern revisor 

11. Indkomne forslag 

12. Evt. 

Til stede 28 stemmeberettigede deltagere indtil punkt 7, 29 stemmeberettigede efterfølgende.  

Ad. 1  Velkomst 

Christine M. Topp foreningskoordinator bød velkommen til generalforsamlingen.  

Ad. 2  Valg af ordstyrer og referent  

Lisbeth Crafack, idrætskonsulent i DAI blev valgt som dirigent.  
Anette Schneider, DAI Region Hovedstaden blev valgt som referent.  
 
Lisbeth takkede for valget, og kunne konstatere at generalforsamlingen er lovlig indvarslet.  Lisbeth 
opfordrede til god tone.  

 

Ad. 3 Valg af 2 stemmetællere 

Lisbeth Crafack og Mathias Sandvig-Lykkegaard. 

Ad. 4  Ledelsens  årsberetning 

(Den fulde beretning er sendt ud som bilag sammen med dagsordenen og kan findes på 

foreningens hjemmeside.)  

Ulla fremlagde årsberetningen for 2023, året med 25 års jubilæum. Jubilæet blev afholdt af flere 

omgange, og bl.a. med reception på Københavns Rådhus. Et brag af en fest for medlemmerne, 

blev afholdt i september.  

Det er endeligt lykkedes at få ansat en administrativ medarbejder – Mathias – som er 20 timer om 

ugen på kontoret.  



Vi har mange ugentlige aktiviteter og med blandet deltagerantal. Der er dog enighed om, at de 

små hold også har berettigelse. La Fit – her er deltagerantallet steget flot. Desværre er prisen 

steget med 100%, så vi har kun mulighed for 1 hold om ugen.  

Sund by - Run og Walk – hedder nu IFS løbet.  

Der blev afholdt en visionsdag for bestyrelse og instruktører i efteråret. Formålet var at styrke 

Kæmpernes fremtidige visioner. Der var et enormt engagement. Materialet – det der kom ud af 

seminaret - er ved at blive færdiggjort. 

Vi har været med i et Jobafklaringsforløb FILT – Flerstrenget indsats for ledige i Tingbjerg. Ulla har 

stået for Mindful-gåture omkring Utterslev Mose. 

Jesper Johansen er blevet hædret – med DAI’s frivillighedspris – ”alle ind i kampen-prisen”. Stort 

tillykke.  

Mogens Damgaard vandt DIF’s sociale pris. Flere fra foreningen blev interviewet i forbindelse med 

overrækkelsen af prisen. 

Den økonomiske udvikling i ord. Det forventede underskud blev mindre end forventet.  

Medlemstallet er igen steget, der er kommet 24 nye medlemmer i 2023. Medlemstallet er stadig 

mindre end før pandemien, men det går den rigtige vej.  

Tilbud bliver tilpasset økonomi, efterspørgsel og trivsel.  

Foreningen har nu 9 faste timelønnede instruktører. Hertil en række frivillige (ca. 20) som fungerer 

som instruktører, hjælpetrænere eller tovholdere for sociale aktiviteter.  

Ulla afsluttede med en tak til alle frivillige og instruktører. Tak til bestyrelsen for engagement og 

spændende drøftelser. Tak til Christine og Mathias der bakker op om os. Frivilligheden blomstrer i 

IFK Kæmperne.  

Debat: 

Kim spurgte om nytårskuren gik godt? Det gjorde den, og vil blive gentaget. 

Boliana – husk du er forkvinde! Ulla svarede – ”jeg øver mig”. 

Beretningen blev enstemmigt vedtaget.   

Ad. 5 Fremlæggelse af årsregnskabet for 2023 

Merete fremlagde årsregnskab for 2023, som er revideret af MER revision.  

Foreningen har bl.a. fået et ekstra tilskud fra SOF Københavns Kommune på 7.500 kr. som blev brugt til at 

betale for bussen til Vejle Idrætsfestival. Herudover modtog vi et ekstra medlemstilskud på ca. 16.000 kr. 

fra Kultur og Fritidsforvaltningen, men skulle samtidig også betale ca. 16.000 tilbage pga. for meget 

udbetalt tilskud året før.  

Indtægter i alt er løbet op i 845. 485 kr. 



Udgifter i alt er løbet op i 921.596, og året ender dermed ud i et underskud på 76.111 kr. 

Dette kan lade sig gøre, da foreningen har en kapital. Egenkapitalen er nu på 191.977 kr. 

Debat: 

Merete blev rost for den flotte indsats med regnskabet.  

Jesper – tak for regnskabet. Synes det er en høj revisionsudgift – har I taget andre tilbud? Merete svarede 

nej. Det er ikke kun revision, det er også lønudbetaling og bogføring.  

Mitzi takkede for de mange tal. Forplejning, gaver m.v. Er det bestyrelsen der beslutter størrelsen af disse 

udgifter? Merete svarede, at det er bestyrelsen der opstiller budgetter, og dermed lægger rammen.  

Oliver spurgte vedr. egenkapitalen. Har vi et mål for, hvad der skal stå der? Merete svarede, at der skal 

være omkring 50.000 for at få det til at løbe rundt. Vi har ikke planer om at bruge hele egenkapitalen. 

Rikke tilføjede, at bestyrelsen har talt omkring gaver. Det er gaver til frivillige. Det er svært at skaffe og 

fastholde. Det er ikke til bestyrelsen.  

Regnskabet blev enstemmigt godkendt.  

Ad. 6 Budget for 2024 – herunder fastsættelse af kontingent 

Merete fremlagde budget for 2024. Grønne tal er indtægter, røde tal er udgifter.  

Forventede indtægter er på 877.358 kr. 

Forventede udgifter er på 1.001.271, som betyder et forventet underskud på 123.913 kr.  

Anders foreslog, at deltagerbetalingen til fester blev sat op, så der kunne komme flere penge i kassen. Det 

har tidligere været muligt at tage venner med til samme pris. Lad dem betale mere. 

Bestyrelsen tog forslaget til efterretning.  

Tak til Merete. Generalforsamlingen tog budgettet til efterretning. 

Fastsættelse af kontingent: 

Fastholdelse af kontingent på 400 kr. pr. sæson. 

Forslaget er vedtaget. 

Ad. 7 Info fra bestyrelsen 

Kæmpernes aftale med Grøndal Centret udløber med årets udgang. P.t. er der ingen nye steder at 

have lokaler. Der arbejdes på en løsning, og Københavns Kommune hjælper os med dette.  

1. prioritet er at forblive på stedet.  

Karin foreslog Det gule hus som midlertidig lokale. 

Ad. 8 Forslag til vedtægtsændringer 

§ 7 ordinær generalforsamling.  



Christine begrundede forslaget, og sagde at ønsket er en mere fleksibel planlægning af 

generalforsamlingen. 

Afstemning: 

Forslaget enstemmigt vedtaget.  

Ad. 9 Valg af bestyrelse og suppleanter 

Bestyrelsen består af 8 medlemmer + 1 instruktørrepræsentant (valgt af instruktørerne), heraf er de 4 

pladser på valg for 2 år, og 1 plads for 1 år her i 2024. 

Ulla Edelmann Jensen, genopstiller 

Anita Husum Moth, genopstiller 

Lennart Nilsåker, genopstiller 

Anne Bakmann, genopstiller 

Andre der ønsker at blive valgt er: 

Michael Jerngren 

Mitzi Brix Hansen 

Kåre Michelsen 

Carina Trolle Rydahl 

Rune Andersen 

Alle de opstillede præsenterede sig.  

Anne Bakmann, Lennart Nilsåker, Anita Husum Moth og Ulla Edelmann Jensen blev valgt for 2 år.  

Rune Andersen blev valgt for 1 år.  

Valg af 1-2 suppleanter 

Opstillede: 

Kåre Michelsen 

Carina Trolle Rydahl 

Mitzi Brix Hansen 

Carina Trolle Ryldahl blev valgt om 1. suppleant og Kåre Michelsen blev valgt som 2 suppleant. 

Ad. 9 Valg af revisorfirma, samt intern revisor 

Mer revision valgt som ekstern revisor. 

Lisbeth Crafack valgt som intern revisor. 

Ad. 10 Indkomne forslag 



Reza er ikke stede, og derfor kan forslag ikke drøftes.  

Ulla svarer Reza vedr. forslag 1. 

Lennart sagde vedr. forslag 2, at bestyrelsen vil se på muligheden for differentieret kontingent til 

unge under 25 år. 

Der udspandt sig en debat omkring kontingent, alder, tilskud m.v. Christine redegjorde for hele 

problematikken, og der arbejdes på muligheden. 

Der har tidligere været ungdomshold hos Kæmperne via fondsmidler, men det har været en 

udfordring. Det er ikke bare at lave aktiviteter – Når fondsmidlerne udløber, skal aktiviteten også 

videreføres. Der skal desuden noget særligt til at tiltrække den unge målgruppe, og måske er det 

slet ikke en opgave, som vi kan løfte hos Kæmperne.  

Carina fortalte, at hun har erfaring fra Hillerød, hvor det også kræver meget at få unge ind, så det 

er ikke kun København.   

Ad. 11 Evt. 

Boliana fortalte, at hun og Karina indbyder til parkhytte 18.7. Indbydelse via Facebook. Christine 

opfordrede til også at sende indbydelsen til hende, så det kan komme med på vores 

sommerprogram. 

Christine reklamerede for kendte fremtidige aktiviteter.  

- IFS løbet 8.5. – tilmeldingsfrist d. 23/4 

- Vejle idrætsfestival – tilmeldingsfrist 23/4  

- Playitas – infomøde 6.5. – Tilmelding til Christine og depositum på 2500 kr. skal betales 

senest d. 30/5 

- Naturklubben – 1 torsdag i hver måned. Program findes på hjemmesiden. 

- Fjercup – 22.5. i Næstved 

Ideer til sommerprogram sendes til Christine.  

Lisbeth takkede herefter for god ro og orden, og afsluttede mødet. 

 

5. april 2024 

Anette Schneider  

 

 

 

 

 


